
 
 

 
Referat 
 
23. august 2024 kl. 09:00-11:30 på Teams 
 

 
Til stede fra Digitaliseringsstyret: Asbjørn Paulsen (leder), Anton Alexander Håkon Paul, Børge 

Lund, Eigil Morvik, Marit Halvorsen Hougsnæs, Mette Svanes, Ole Edvard Wold-Reitan og Øyvor 

Sekkelsten. 

Andre deltakere til stede: Bjarne Neerland, Jan Rune Fagermoen, Kurt Haugen og Magnus Hvalvik. 

Ikke til stede: Jorunn Kraft Vistnes og Knut Arild Nupen. 

  



 
 

 

Sak 22/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

 

 

Referatsaker 
Sak 23/24 Referat fellesmøte digitaliseringsstyret og porteføljerådet 
29.04.2024 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret godkjenner referatet. 

 

Sak 24/24 Referat sikkerhetsutvalget 22.05.2024 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar referatet til orientering. 

 

Sak 25/24 Referat produkteierforum 16.05.2024 og 18.06.2024 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar referatene til orientering. 

  



 
 

Orienteringssaker 
Sak 26/24 Orienteringer 
Marit Halvorsen Hougsnæs orienterer fra KA 

• Aktiv utrulling av eiendomsdatabasen. Om lag 100 fellesråd har tatt den i bruk. Det drives 

intenst med kurs og opplæring. En ny modul vil trolig kunne inneholde personopplysninger. 

Jobber med avklaringer knyttet til løsningens relasjon til tilslutningsavtalen. 

• Den generelle situasjonen knyttet til økonomi i fellesrådene er dårligere nå enn tidligere. Det 

er en økende bekymring knyttet til dette – særlig i små fellesråd. 

 

Magnus Hvalvik orienterer fra Porteføljerådet 
• Områdegruppeleder for Medlem og menighet, John Gjertsen (kirkeverge i Bærum) har 

trukket seg fra sitt verv. Vi er på jakt etter en ny områdegruppeleder. Kom gjerne med 

forslag. 

 

Jan Rune Fagermoen orienterer fra Sikkerhetsutvalget for personvern og 
informasjonssikkerhet 

• Sikkerhetsutvalget jobber med en strategi for personvern og informasjonssikkerhet. Denne 

behandles først i sikkerhetsutvalget før den legges frem for vedtak i digitaliseringsstyret. 

• Vi ser på tilsynsmetodikken vår. Vårt revisjonsteam har reist rundt på flere tilsyn, og finner 

ikke lenger så mye nytt. Det er derfor naturlig å jobbe mer med å nå bredere ut med 

opplæring og tiltak på individnivå, i tråd med innsikten vi nå har opparbeidet. 

 

Ole Edvard Wold-Reitan orienterer fra Kirkerådet 
• Læringsplattformen rulles nå ut til fellesrådene. De må gå igjennom ansattopplysninger i 

ANSORG og gi beskjed. Når det er gjort vil ansattdata flyte automatisk over til 

læringsplattformen. 

• Stadig flere signerer avtale og tar i bruk Kirkens lokale skrivebord (KLS). 

Superbrukernettverk for KLS fungerer bra. Har nylig sendt påminnelse til alle kirkeverger 

som ikke har noen med i superbrukernettverket, men bruker KLS. Deltakelse kan gjøre at 

man lærer nye ting som effektiviserer hverdagen. Snakk gjerne varmt om dette. 



 
 

• Anskaffelse av givertjenestesystem og innrapportering av skattefrie gaver, er lagt på Doffin. 

• Ny styreleder i Kirkepartner: Einar Oanæs Iversen. Stillingen som daglig leder i Kirkepartner 

er lyst ut og søknadsfristen er utløpt. Det var 16 søkere til stillingen. Styret tar sikte på å fatte 

vedtak om ansettelse på styremøte 11. september. 

• God dialog med Vitec Agrando om kalender. De planlegger å omskrive mye av 

kalenderfunksjonen for bedre å ivareta krav til personvern og informasjonssikkerhet. 

• Planlegger en IT-revisjon av Vitec Agrando og Kirkedata som PWC skal bistå med. Handler 

om å følge opp databehandleravtalen og vårt ansvar gjennom tilslutningsavtalen. Revisjonen 

har tilgangsstyring og logging som hovedtema. 

 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret takker for orienteringene. 

 

 

 

Beslutningssaker 
Sak 27/24 Fastsettelse av møtedato 
Digitaliseringsstyret har fastsatt et møte 4. desember 2024 som har vist seg å kollidere med 

styremøte i NKVL. 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret fastsetter følgende møtedato: 

• 2. desember 2024 kl. 09:00-11:30 på Teams 

 

 

 



 
 

Sak 28/24 Høringsnotat - regler om fellesordninger innen 
digitalisering 
Kirkemøtet har behandlet sak KM 10/24 Organisasjonsutvikling – strategi for fellesløsninger i Den 

norske kirke. I forkant av dette støttet Digitaliseringsstyret at denne saken ble forankret i Kirkemøtet 

(DS 35/23). Kirkerådet har utarbeidet et forslag til høringsnotat om regler for fellesordninger innen 

digitalisering som oppfølging av KM 10/24. Kirkerådet har som målsetting at Kirkemøtet skal 

behandle en regelverkssak om fellesordninger innen digitalisering i 2025. Digitaliseringsstyret, 

programstyret og referansegruppen bes om å gi innspill til høringsnotatet før Kirkerådet i sitt møte 

20.- 21. september avgjør om saken skal sendes på høring. KA har fått gi innspill i saken allerede. 

Digitaliseringsstyret ble utfordret på å gi innspill på om foreslåtte regler er på riktig nivå og hva som 

kan skape positive eller negative reaksjoner blant fellesrådene. Digitaliseringsstyret ble også bedt 

om å gi innspill til høringsspørsmålene og hvilke høringsinstanser som bør motta høringen. Det er 

skissert at KA, bispedømmerådene, NKVL og 150 fellesråd skal motta høringen, og at fellesrådene 

skal velges ut slik at de er representative med tanke på geografisk plassering, størrelse og hvorvidt 

de bruker mange fellesløsninger eller ikke. Dette er planlagt som en åpen høring, så alle som 

ønsker kan gi innspill. 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret gir følgende innspill knyttet til saken om regler for fellesordninger innen 

digitalisering: 

• Digitaliseringsstyret har en grunnleggende positiv holdning til å få på plass fellesordninger 

innen digitalisering. Det er avgjørende å komme videre med utvikling og implementering av 

fellesløsninger i kirken. 

• Det er positivt og klokt at Kirkerådet har en intensjon om å legge myndighet til 

digitaliseringsutvalget. 

• §5 om at digitaliseringsutvalget kan gis mandat til å beslutte hvilke løsninger «alle skal 

bruke» kan være kontroversiell. Samtidig er det viktig at dette kommer klart frem i høringen 

slik at vi får høre fellesrådenes meninger om dette. Det kan med fordel skilles mellom 

løsninger som er finansiert av Kirkerådet og de som medfører kostnader for fellesrådene. 

• Hvor langt Kirkemøtets organiseringskompetanse strekker seg kan stadig diskuteres. 

Samtidig er det viktig å fokusere på mulighetsrommet for organisasjonsutvikling gjennom 

samstyring og bruk av digitale fellesløsninger – i tråd med Kirkemøtets vedtak i 2022. 

• Samordning av digitale løsninger er komplekst, men viktig. Høringsnotatet må være tydelig 

og nøkternt for å sikre forståelse. Dokumentet oppleves tydelig og forståelig. Det kan med 



 
 

fordel beskrives en mer differensiert modell både når det gjelder finansieringsmodell (hvem 

som betaler) men også mht hjemmelsgrunnlag for å kunne gjøre løsninger obligatorisk for 

alle da dette vil variere fra for eksempel medlemsregisterrelaterte fellesløsninger som det 

åpenbart er hjemmelsgrunnlag for, til andre løsninger der hjemmelsgrunnlaget er mer 

usikkert. 

• Det er viktig med god rolleavklaring i digitaliseringsarbeidet. 

• Viktig å unngå provoserende ord for å få med de små fellesrådene. Fellesløsninger er 

nødvendige, men utfordrende å kommunisere. For de små fellesrådene er det et stort løft å 

bytte løsninger. Samtidig ser det ganske mørkt ut hvis vi ikke tar fellesløsninger i bruk. 

• Bruk av skygge-IT og dermed økning i risiko knyttet til personvern og informasjonssikkerhet 

bør løftes opp som en konsekvens av å ikke bruke fellesløsninger. 

• Fellesløsninger bør være attraktive og gevinstene bør kommuniseres. 

• Det bør være god tid til å besvare høringen. 
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